
 

Mondelinge vragen -  Watertoren Overvecht 

 

Eind vorig jaar meldden diverse media dat de Vitens van 

plan is de watertoren in Overvecht te verkopen1. Eerder 

berichtte het AD dat er gesprekken liepen tussen de 

gemeente en erfgoedontwikkelaar Boei over 

herbestemming2. In navolging van eerdere succesvolle 

projecten – de watertoren in Rotsoord in het bijzonder – 

hoopt de CDA-fractie op een spoedige herontwikkeling van 

de Watertoren in Overvecht, bij voorkeur met horeca of een 

andere verbindende functie voor de buurt. 

 

1. Op welke wijze is het college betrokken bij de 

verkoop en herontwikkeling van de Watertoren? 

2. Welke gesprekken zijn er de afgelopen jaren 

geweest en wat was daar de uitkomst van? 

3. Heeft het college een voorkeur voor de 

herontwikkeling of functie in de Watertoren? 

4. Is het college bereid actief samen te werken met 

eventuele, potentiële kopers om kansen te 

verkennen?  

                                                   
1
 Zie bijvoorbeeld https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/1545915/vitens-verkoopt-laatste-watertoren-in-overvecht.html 

2
 http://www.ad.nl/utrecht/vitens-zet-watertorens-in-provincie-utrecht-te-koop~a45cefd7/ 

https://commons.wikimedia.org/wiki/File:Watertoren_Utrecht_Overvecht.JPG

